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Bebossing agrarische gronden  -  Advisering Departement Landbouw en Visserij

In haar bosuitbreidingsplan streeft de minister ernaar 4000 hectare nieuw bos aan te 
planten tegen het einde van de legislatuur. Voor het bebossen van grond met een 
agrarische bestemming is een gemeentelijke bebossingsvergunning nodig van het college 
van burgemeester en schepenen. Zowel private als openbare eigenaars moeten de 
vergunning aanvragen, maar gemeentebesturen zijn ervan vrijgesteld.

Aan het verlenen van de vergunning (voor zowel publieke als private eigenaars) is de 
advisering door het Departement Landbouw en Visserij gekoppeld. Het advies is niet 
bindend. Toch stel ik in de praktijk vast dat het niet-bindend advies vaak wordt gevolgd. 
Dat staat effectieve bebossing in de weg.

1. Ik had graag inzicht gekregen in de totaliteit van het aantal gevraagde niet-bindende 
adviezen en de mate waarin deze adviezen wel of niet werden gevolgd door de 
vergunningverlenende gemeente.

Kan de minister voor de periode 2014 tot 2021 een overzicht bezorgen van het 
aantal adviezen dat werd uitgebracht door het Departement Landbouw en Visserij 
m.b.t. bebossing van agrarische gronden? Graag per jaar en per provincie: 
a) het aantal aanvragen tot advisering;
b) het aantal positieve adviezen;
c) het aantal negatieve adviezen;
d) het aantal hectare waarop de positieve adviezen sloegen;
e) het aantal hectare waarop de negatieve adviezen sloegen;

2. Wat is het percentage van bebossingsprojecten op landbouwgrond dat effectief werd 
gerealiseerd na positief advies van het departement? Graag opgesplitst per provincie 
en per jaar voor de periode 2014 tot 2021.

3. Wat is het percentage van bebossingsprojecten op landbouwgrond dat effectief werd 
gerealiseerd na negatief advies van het departement? Graag opgesplitst per 
provincie en per jaar voor de periode 2014 tot 2021.

4. In het recente Bosuitbreidingsdecreet nam de minister geen maatregelen om 
bebossing op landbouwgronden makkelijker te maken. 

Is de minister van plan nog initiatieven te nemen? Overweegt ze om samen met 
collega-minister Brouns een richtlijnenkader op te maken voor advisering door het 
Departement Landbouw en Visserij?
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1. Het ANB beschikt niet over deze informatie. Dit kan opgevraagd worden bij het 
Departement Landbouw en Visserij.

2-3.Het Agentschap Natuur en Bos beschikt niet over deze informatie

4. Inzake advisering van bosaanleg in het agrarisch gebied werd het advies door 
Agentschap voor Natuur en Bos opnieuw ingevoerd. Dit op uitdrukkelijk verzoek van 
de Vereniging voor Steden en Gemeenten (zie punt 3.5 in het advies in Stuk 1291, 
pag. 72). VVSG stelde dat de lokale besturen op die manier een meer evenwichtige 
kijk zouden krijgen op de aangevraagde bebossingsvergunning. De Vlaamse Regering 
heeft die redenering gevolgd. 


